2013 主日崇拜事奉輪值同工

2012 上日东八千个栅栏门—				
	本週主日This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	4/28/2013	5/5/2013		
中文主席	梁華強	潘志勤		
English Presider	Chris Chow	Pan Chih Chin		
中文講員	曾思機牧師	常思恩牧師		
English Speaker	Rev. Henry Chen	Rev. Albert Seung		
翻譯 Interpreter	陳翔輝(英)/賴俊傑(粵)	方向(英)/賴俊傑(粤)		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	Jennifer Chow		
中文招待	王國歡*,楊青	宋保軍*,Michael Wray		
Ushers	吕瑞琦,宋保軍	楊憲康,張佳豪		
音響 Audio Engineer	蔣洪平	劉偉衡		
托兒Nursery	唐宗瑜/譚秋紅,林晉紅	何若萍/劉兵,李倩		
圖書館 Library	劉偉衡	武淑菊		
分菜同工	何若萍*,張葉蕾	陳瑛*,于燕		
Lunch Serving	吳美蓮,林鳳珍	張躍,郭淑瑛		
清潔同工Cleaning	周楚昂,林海明	高琳,楊憲康		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Mar. Income	Mar. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,613.00	\$8,989.00	\$14,309.00	\$7,167.74
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.23
宣道 Missions	\$795.00	\$1,530.00	\$1,720.00	\$3662.50
其他 Special	\$0.00	\$100.00	\$0.00	\$0.00

*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼

78452052, DTC#0705

*If you want to make offering through the stock:

Our church Scottrade number is: 78452052, DTC#0705

Interim Pastor 常思恩牧師 Rev. Albert Seung Email: revalbertseung@tx.rr.c 2013 DB Chairman 賴俊傑弟兄 Bro. Clayton Lai Tel: (918) 494-8961

Email: claytonlai.usa@gmail.com

滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

健全家庭,茁壯教會 Strong Families, Healthy Church

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

四月二十八日 April 28, 2013 主席 Presider: 梁華強弟兄 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲姐妹

講員 Speaker: 曾思機牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 103: 1-3 主席 Presider 主禱文 The Lord's Prayer 頌禱 Praise, Prayer 眾立 All 讚美詩 Singspiration 會眾 Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 弗 Ephesians 1:22-2:18 眾坐 Congregation 獻詩 Anthem 兒童 Children Group 證道 曾思機牧師

證道神豐盛的合一恩典曾思機牧師SermonGod's Abundant Grace in One AccordRev. Henry Chen奉獻 Offering437 獻上最美 Our Best主席 Presider

王國歡,楊青,吕瑞琦,宋保軍

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 讚美 Praise 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝福 Benediction 曾思機牧師 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation

*** 報告與代禱***

- 一. 歡迎您參加崇拜。感謝曾思機牧師的信息。請留步到舊堂共享午餐。
- 二. 若你願意在近期受洗,請填寫受洗表格交給過渡時期領導成員。
- 三. 下週日有浸禮和聖餐, 請大家預備心參加。
- 四.本周六(5/4) 10:00 AM 12:30 PM 有常牧師帶領的門徒訓練班,請預留時間參加。
- 五. 本週六(5/4)下午 1:00-3:00 四海讀經會將在教會舉行期末專題講座,主題:宣修生活-禱告。講員爲常師母。歡迎姐妹們踴躍參加!詳情請與羅鳳玲姐妹連絡。
- 六. 高中畢業晚宴定于五月十一日(星期六)晚5點至8點。預定請找周恩慈弟兄。
- 七.今年教會的兒童假期聖經營將在七月二十九日到八月二日舉行。請家長們留意並預 留時間讓你的孩子們參加。
- 八.基督工人中心在五月十九到二十四日有門徒訓練,五月二十四到二十七日有帶職信徒訓練。名額有限,請儘早報名參加。詳情到www.cwcnet.org查訊。
- 九. 利静姐妹的女兒 Isabella 于周三(4/24)出生,重 6lb5oz 長 19in.母女平安。恭賀美華和利静。
- 十.代禱:a) 為過渡領導小組及聘牧委員會的事奉;b)為青少年導師候選人禱;c)為常牧師為主往來各處傳講神的話語有健康的身體代禱;d)軟弱肢體:為蔡媽媽,徐妃芳,李倩的母親周樹,姚文蘭,劉美,Michele, David Mok (治療陽癌)代禱;e)請為 Esther A 在中國的生活和能成為神國的器皿代禱;f)請迫切為徐妃芳姐妹代禱,她的身體逐漸衰退;g)為將要生產的汪芳代禱,求神保守孩子與母親的健康。h)為在古田的"快樂兒童之家"事工的同工及孤兒們代禱。
- 十一. 上主日聯合崇拜出席人數 158人。

***Announcement & Prayer Requests ***

- Welcome new friends and everyone worshiped with us. Our thanks to pastor Henry Chen for the message. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. If you want to get baptized soon, please submit baptism form to Transition Leadership Team now.
- Next week, there will be baptismal and Holy Communion. Please prepare your heart to participate.
- 4. Pastor Seung's Discipleship Training Class will be on this Saturday from 10:00 AM to 12:30 PM. Please reserve time to attend.
- 5. 4C offers an end of semester seminar on Saturday afternoon from 1:00 PM to 3:00 PM at church. The topic is "Spiritual Life Prayer". Mrs. Seung will be the speaker. All ladies are encouraged to attend. Please contact sister Hungling for details.
- 6. High School Graduation banquet Saturday May 11 5-8pm. RSVP Chris Chow.
- Our church Summer Vacation Bible School for this year will be held from July 29 to August 2.
 The theme is Kingdom Rock. Parent, please take note of the date and set aside time for your children to participate.
- 8. Christian Witness Center (CWC) has May Discipleship Training from May 19th to the 24th, and Lay Ministry training from May 24th to the 27th. Space is limited; please register as soon as possible to participate. Details can be found at www.cwcnet.org.
- 9. Sister Lijing gave birth to baby girl, Isabella, on Wednesday (4/24). Isabella weighs 6lb5oz, 19inches tall. Both mother and baby are doing great. Congratulations to Jiang Hua and Lijing.
- 10. Prayer requests: a) Pray for Transition Leadership Team & Pastoral Search Committee members for God's wisdom; b) Pray for the youth ministry candidate; c) Pray for Pastor Seung's health as he travels around sharing God's Word; d) the weak bodies: Alice Ting, Zhou Shu (Li Qian's mother's chemo), Wenlan Yao, Mrs. Tsai, Moui Luu, Michele, David Mok (treatment of colon cancer) e) Please pray for Esther A's life in China and to be an instrument for God's kingdom; f) Please pray fir Jinny's mom as her condition is worse; g) Please pray for sister Wang Fang who is pregnant, and may God give mother and child a strong and healthy body. h) Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien's "Happy Children's Home."
- 11. Last Sunday's combined service attendance was 158.

講道大綱

- I. 神以猶太人和外邦人充滿敎會 (1:22-23)
- II. 猶太人和外邦人相同過去:垂直關係的絕望 (2:1-3)
- III. 垂直的絕望顯明神的大愛與豐盛恩典 (2:4-10)
- IV. 猶太人和外邦人相同過去: 平行關係的絕望(2:11-18)

Sermon Outlines:

- I. God fill up Jews and Gentiles in His church (1:22-23)
- II. The same past of Jews and Gentiles: The despair of the vertical relationship (2:1-3)
- III. The despair that reveals God's Love and Abundant Grace (2:4-10)
- IV. The same past of Jews and Gentiles: The despair of the horizontal relationship (2:11-18)